
 20.8.23   המנהל  ועד  ישיבת  פרוטוקול

  : אריאל פיקאר, יו"ר / הדס שרודר רחמים, יו"ר  נוכחים

  מרק רנדר /דוד ג'יבלי / אלישבע קרנץ /  קובי איבלמן / דני ריישר / יוני המר-קסוי

  מיכאל שטאל. נציג הגבאים / עליזה מוס-רבינוביץ, ההנהגה הרוחנית

  רשם: חיים ויצמן

  החדש  האינטרנט  אתר  . 1 

  אריאל דיווח שניתן עכשיו לחדש ולהירשם לחברות באתר החדש ולשלם דרכו. עבודה רבה הושקעה כדי
  להעמיד את האתר ולסלק את הבאגים.

  דינה דיווחה שבמסגרת תפקידה בסידור מקומות ישיבה לימים הנוראים היא קיבלה כמה פניות
  יוצאות-דופן, בעיקר מחברי חו"ל וביקשה לא לקבל החלטות לבד.

  דינה תעביר כל שאלה מסוג זה ליושבי הראש לטיפול.  סיכום:

  אריאל דיווח עוד שהעבודה על שאר מרכיבי האתר תמשיך אחרי החגים. האתר בנוי מודולרי כך שאפשר
  לבנות אותו שלב אחר שלב, לפי התקציב. אין צורך להמשיך להשתמש באותה מעצבת אם לא רוצים.

  עלתה בקשה להוסיף לאתר את הקישור להרשמה לחברות וכו' ולא רק בידיעות ידידיה. - יטופל על ידי
  יו"ר.

  קידוש  תורנות  . 2 

  גם  כמארגן. 3   מתוכם  פסח,  מאז  פעמים 4   כבר  קיבל  בתורנות—קובי  אי-סדרים  על  דיווחו  ואחרים  קובי
  דיווח שהיו יותר מדי תורנים בשבת האחרונה.

  יוני הזכיר שבעבר, כשהתוכנה שוורן עיצב היה מוציא רשימה, היו אנשים שעברו עליה כדי לאזן אותה.

  אריאל והדס יטפלו בכך בהקדם האפשרי  סיכום:

  הרוחנית  ההנהגה  דיווח  . 3 

  עליזה הזכירה שהיא ואיתן נכנסו לתפקיד בסביבת חנוכה ושהם ממציאים אותה תוך כדי עבודה.

  פעלו להגביר לימוד תורה, בעזרת חברי הקהילה שיכולים ללמד ולהדריך.



  ההיענות לשיעורים והפעילויות הייתה מגוונת. עליזה אמרה שעדיין לא ברור להם מה גורם לאנשים
  להגיע לשיעורים ולפעילויות שונות.

  בתפילה עודדו דברים חדשים בתיאום עם הגבאים.

  עובדים גם עם ועדת הצדקה, אבל הוועד עושה עבודה טובה ואין הרבה צורך. כמו-כן עם ועדת הקשר.

  חברי הוועד שיבחו את הפרסום, הנותן הרגשה שיש פעילות בקהילה.

  יזמו עם רפי רוטמן ועדת הנוער את החידון בשבת ושיעורים לנוער.

  אחת הפעילויות המוצלחות הייתה אפיית המצות, ובקרוב יהיה פעילות דומה עם שופרות. יש מחשבה
  לעשות משהו דומה עם תפילין אבל העלות היא גבוהה.

  יוני שיבח את המתכון של לימוד בקבוצות למטה בהנהגת המנהיגות. עליזה אמרה שהמגמה היא לארגן
  בשנה.  פעמים 3-4   כזה  עיון  שבת

  היא דיווחה שהמשימות עדיין אינן תובעניות מדי להם.

  אבל יש הרבה לוגיסטיקה ושיווק וזקוקים לעזרה בזה וגם ברישום לפעילויות השונות, דברים שחורגים
  ממה שעינת יכולה לתת דרך המשרד למרות שהיא מאוד עוזרת.

  אריאל ציין שאנחנו הגענו לגבול היכולת של דבר הזה ושיש צורך בקפיצת מדרגה בצוות הטכני של
  הקהילה.

  דינה הציעה לחדש את הוועד לפעילות חברתית.

  לשנה הבאה, עליזה אומרת, עדיין אין תוכניות מעבר לתשרי. יהיה קונצרט סליחות בחצי מחיר לחברים
  . 13.9   ב-

  עליזה מודה לוועד המנהל על כך שהוא משחרר אותה ואת איתן מכל מה שהוועד עושה.

  הגבאים  של  דיווח  . 4 

  מיכאל אומר שדי קל להיות גבאי בידידה. קובי זוכר אם שוכחים משהו ואנשים לא מתרעמים על כך שלא
  קיבלו עליות.

  הוא ציין את הצורך בארון נוסף, אולי במבואה למעלה לפני הכניסה להיכל, כדי לאחסן את הדברים
  שפעם היו במגירה מתחת לארון הקודש.

  העיצוב.  הגבאים יגבשו פרוגרמה—צרכים, מידות—ויעבירו לוועדת  סיכום:

  יש צורך בטיפול במעילים בלויים לספרי התורה ולהחליף את השרשראות.

  הגבאים יחד עם איתן יפנו לחנה קרומר לגבי המעילים וידאגו להחליף את השרשראות.  סיכום:

  מיכאל ציין שיש הרגשה שהתפילה בשבת התארכה ולא ברור מדוע.



  :  חגים  הנוראים  ימים  . 5 

  מיכאל יעביר לדינה רשימה של חזנים והיא תרכיב טבלה עם כל התפקידים לחגים ותעביר  סיכום:
  לאריאל והדס.

  הדס ואריאל ידאגו להכניס לידיעות ידידיה קישור כדי שהחברים יוכלו לראות מי חזן איפה ומתי ומי
  מעביר דברי תורה כדי שיוכלו להחליט איפה הם רוצים מקומות ישיבה.

  אולי לא יהיה צורך במקומות מסומנים בימים הנוראים בגלל התפילה הנוספת. החלטה תתקבל בהמשך
  לפי הרישום.

  מרק מכין תורנות קבלת פנים לחגים, גם לבוקר. ביקש לדעת כמה כיסאות צריכים ואיזה סוגים. אולי
  צריכים לקנות עוד. דינה מכינה תורנות לטיפול בשירותים.

  יושבי הראש בחרו חתני תורה ובראשית:

  :  כללית  אסיפה  . 5 

  יוני עוזר ליושבי הראש להכין את הדוח והתקציב, צריכים להתפרסם שבוע לפני האסיפה.

  חברי הוועד המסיימים את תפקידיהם השנה הסכימו להמשיך בתפקיד לעוד קדנציה.

  יחד עם זה יהיה מאמץ לצרף חברים חדשים כמשתתפים בישיבות ועד כדי שיוכלו להיכנס לוועד בשנה
  הבאה.


